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Tisztelt Polgánnester Úr!

Szombathely Megyei Jogú Város 2006. február 23. napjára kitûzött közgyûlésén az alábbi
szóbeli választ igénylõ kérdést kívánom feltenni Önnek:

Miért nem kaphatnak iskolatejet a szombathelyi általános iskolás gyermekek?

Évek óta problémát jelent az úgynevezett iskolatej biztosítása az iskolai tanév második
félévében. Az elmúlt évben is kénytelen voltam kérdést feltenni Önnek, és ugyan kedvezõ
intézkedés született, de az elvesztegetett idõt már pótolni nem lehetett.

Képviselõi fogadóóráimon szülõk arról tájékoztattak, hogy az általános iskolákban ismét nem
kapnak tejet a gyermekek. Kérdezem tisztelettel a polgármester urat, mi az oka a mostani
helyzetnek. Reméljük, hogy ennyire azért nem szegény a város, vagy ha vannak is
költségvetési gondok, azt nem a gyermekek ellátásának terhére szándékoznak megoldani!

Kérem, hogy kérdésemre a közgyûlésen szíveskedjék válaszolni,

Tisztelettel:
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Dr. 6Yimesi József

Önkormányzati Képviselõ


